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Egle – Labdien,Sakiet, vai vispār

Labdien,
Sakiet, vai vispār tiek pārbaudīti ārpusmeža lielie koki, ko kāds vēlas nocirst, lai būtu
vairāk saules dārzam?
Šodien tika nozāģētas divas ap 50 gadu vecas skaistas pilnīgi veselas egles ar Saulkrastu
domes vēlību. Neviens no kaimiņiem nav par šo darbību priecīgs, izņemot tas, kuram
“savajadzējās” kokus likvidēt.
Visi jau sen zinām, ka Saulkrastu dome ir viena no korumpētākajām Latvijā, bet ja tā
turpināsiet, drīz vairs nebūs neviena lielā koka, vai meža stūrīša, ar ko Saulkrasti vienmēr
bijuši tik skaisti. Un kurš tad te gribēs vēl dzīvot? Asfaltēti un bruģēti celiņi protams ir
skaisti, bet Saulkrastu lielākā vērtība vienmēr bijusi daba. Un jāsaka, ka sliktākais, kas
mums ir ir Dome, kas par patiesajām vērtībām ir aizmirsusi un atļauj izcirst pilnīgi visu.


